
BBR møde d. 3. september 2024 
Til stede: Brian og Christine  
Suppleanter: Søren 
 
27. august var vores advokat, Mikkel Jarde, Bosam samt Bjarne og Christine rundt og kigge på 
de steder, som vi har kørt sagen på i huslejenævnet og som fonden nu har slæbt os i retten på. 
Nogle steder ser det ud til de har udbedret lidt ting, men mange steder ser det stadig ikke 
særlig godt ud. Planen med gennemgangen var at se, hvad der var udbedret og hvad der ikke 
var og samtidig planlægge en rute til når dommerne kommer ud til november og kigger på 
vores bygninger. Der kan ikke komme nye punkter på i forhold til dem, vi indgav til 
huslejenævnet, så det er nogle specifikke ting vi var rundt og kigge på.  
 
Der er blevet spurgt til brandsikkerhed og for et godt stykke tid siden var der fagfolk ude og 
kigge på det. Ejendommen opfylder de brandsikkerhedskrav, der er gældende den dag 
ejendommen blev bygget – og det er dem, der stadig gælder for vores ejendom. Vi har spurgt 
om det er muligt der kan blive sat brandalarmer op i trappeopgangene.  
 
Sommerfest… Hvad kan vi sige? Udover tak for dem, der deltog og havde en fest! 61 voksne og 
25 børn var med. Popcorn og slushice var et stort hit i år – selv blandt de voksne! Vejret var 
helt perfekt i år (faktisk har vi været ret heldige med vejret de sidste par år) og både børn og 
voksne var glade og tilfredse. Tak endnu engang for at støtte op og hygge med jeres naboer.  
 


